
Generalforsamling fredag den 17. marts 2017 på Tårnby Skole 

Generalforsamlingen (GF) startede med spisning og kl. 19.15 startede gennemgangen af dagsordenen. 

81 tilmeldte deltagere deltog i GF. 
 

Dagsorden ifølge vedtægterne: 

 

1. Valg af dirigent 
2. Bestyrelsens beretning 
3. Kassererens fremlæggelse af regnskabet til godkendelse. KLIK HER og hent regnskabet i PDF 
4. Behandling af indkomne forslag 
5. Fastsættelse af kontingent samt deltagergebyr for særlige aktiviteter 
6. Valg af bestyrelse 
A. Formand Grethe Kristensen – på valg ulige år. Modtager genvalg. 
B. Næstformand Annelise Larsen – på valg lige år 
C. Sekretær Charlotte Knudsen – på valg ulige år. Modtager genvalg. 
D. Kasserer Vibeke Overgaard – på valg lige år 
E. Bestyrelsesmedlem Steen – Kristensen på valg ulige år. Modtager ikke genvalg. 
F. Bestyrelsesmedlem Svend Davidsen – på valg lige år 
G. Bestyrelsesmedlem Bente Overholdt på valg lige år 
7. Valg af revisor – på valg hvert år 
8. valg af revisor suppleant – på valg hvert år 
9. Eventuelt 

 

Ad punkt 1 
Grethe byder forsamlingen velkommen.  
Bestyrelsen foreslår Henrik Christensen som dirigent: Henrik vælges af forsamlingen med stort bifald. 
Henrik starter herefter med at konstatere, at GF er varsel i tide i klubblad og på hjemmesiden og giver 
derefter ordet tilbage til formanden. 

Ad punkt 2 
Grete takker alle fremmødte i forsamlingen for god opbakning til bestyrelsen. Grethe fremlægger herefter 
årsberetningen. Bifald fra forsamlingen. Beretningen godkendes med bifald af forsamlingen 

Ad punkt 3 
Vibeke fremlægger regnskabet med hjælp fra Grethe, der gennemgår selve regnskabstallene.  

Der er ingen kommentarer eller spørgsmål, så regnskabet godkendes med bifald af forsamlingen. 

Ad punkt 4 
Der er ingen indkomne kommentarer. 

Ad punkt 5 
Bestyrelsen har besluttet, at kontingentet skal være på samme niveau som i 2016. Vedtaget med bifald fra 
forsamlingen. 

Ad punkt 6 
På valg: 
 



Formand Grethe Kristensen, som modtager genvalg. Grethe genvælges med stort bifald fra forsamlingen.  
Sekretær Charlotte Knudsen, som modtager genvalg. Charlotte genvælges med bifald fra forsamlingen. 
Steen Kristensen modtager ikke genvalg. Bestyrelsen takker Steen for godt samarbejde i de forgangne år. 
Som nyt medlem af bestyrelsen foreslår bestyrelsen Jan Vogn, som har tilbudt at gå ind i bestyrelsen. Jan 
vælges med bifald fra forsamlingen. 

Ad punkt 7 
Revisor Susanne, som modtager genvalg. Susanne genvælges med bifald fra forsamlingen. 

Ad punkt 8 
Revisorsuppleant Christian Moresco, som modtager genvalg. Christian genvælges med bifald fra 
forsamlingen. 

Ad punkt 9 
Henrik Christensen: Klubben er nu medlem af DAF. Der er således mulighed for at løbe DM i 10 km og 
helmaraton og andre aktiviteter. Henrik koordinerer gerne. Henrik sørger ligeledes for at kommunikere DAF 
løb og aktiviteter på Facebook.  

Spørgsmål fra salen: Arrangerer du, Grethe, LadyWalk i år?  
Svar fra Grethe: Nej, det gør jeg ikke. I må selv sætte opslag op i klubhuset. Jeg tilmelder meget gerne de 
medlemmer, der skriver sig på listen, men I må selv sørge for oplaget.  

Spørgsmål fra forsamlingen: Hvor mange medlemmer er under 50?  
Grethe: Det har vi ikke noget overblik over. Til gengæld ved vi, at vi er en del medlemmer, der er 50+. I den 
anledning er Motionsklubben Amager gået i samarbejde med Københavns Firmasport. Københavns 
Firmasport arrangerer ture, som vores medlemmer er meget velkomne til at deltage i. Første tur i år er et 
seniorsportstræf den 8. maj i Nykøbing F. Man behøver ikke at være med på de tilbudte hold. Man er 
velkommen til at bare deltage i ture. Hvis der er interesse for denne tur, så koordinerer Grethe gerne. 
Tilmelding seneste den 23. april. Vi får 5000 kroner af Københavns firmasport til turen. Prisen for deltagelse 
i denne tur er 150,- kroner. 

Tur til Helsingør – besøg Øresundsakvariet onsdag den 13. september. Dette arrangement afholdes også af 
Københavns Firmasport. Deltagere sørger selv for transport. Dette arrangement er med i næste klubblad. 

Grethe informerer videre: 
Tilskud fra forskellige sider – som fx fordi vi stiller hjælpere til Etape København. Vi skal bruge 10 hjælpere 
til Etape København i uge 25. Vi gerne have at I tilmelder jer for mindst 2 dage. I skal hjælpe med at sætte 
telt op og tage det ned igen, skære frugt, registrere eftertilmeldinger, hælde vand op mm. 

Cykelturen på Kr. Himmelfartsdag: Vi skal bruge nogen i klubben til at hjælpe med at gøre klar til mad og 
hygge.  

24. juni holder vi en grisefest. Vi holder ikke Sankt Hans aften i år. Det er en fredag og der er sidste etape i 
Etape København, som vi er involveret i, så i stedet holder vi en stor fest med helstegt pattegris mm. Det 
koster 100 kr. Skriv jer på listen, som Grethe har med. Opslaget lægges efterfølgende i klubhuset. 

Banko: Der er efterhånden ringe tilslutning, så bestyrelsen har drøftet hvad vi skal gøre fremover. Vi har talt 
om, at medlemmerne selv skal stå for arrangementet. Bestyrelsen sørger for, at rammerne er som de 
plejer. Vi har brug for at nogen andre medlemmer tager over. På forsamlingen er der er der allerede 
medlemmer, der melder sig til at afholde arrangementet.  

Spørgsmål fra salen: Hvorfor er vi medlem af Firmasport?  
Grethe: Det er en bred organisation, som har forskellige grene. Man skal ikke nødvendigvis være tilmeldt 
som firma. Motionsklubben Amager har været medlem i mange år. Baggrunden var, at Dansk Firmaidræt 



ønskede livstilsklubber, som blev bredt ud til foreninger og klubber og ikke kun virksomheder. Vi betaler 
300 kroner for medlemskabet om året.  

Tak til Steen for mange (17) gode år som bestyrelsesmedlem. Steen får 2 flasker vin, chokolade og nye 
løbetights.  

Bestyrelsen vil også gerne takke Henrik og Lisbeth for at de er med til at løfte klubben med deres rigtig 
gode initiativer med intervaltræning og Løb og Leg. Lisbeth er tilmeldt trænerkurser, og hun har indvilget i 
at bruge sin nye viden i klubben. 

Vi sælger vores restlager af tøj til 50%. 

Tøj bestilles fremover i AmarSport, som er klubbens officielle sponsor. AmarSport kan mod bestilling trykke 
klubbens og AmarSports logo på.  

Spørgsmål fra salen: Hvor mange medlemmer er der i klubben? 
Grethe: Vi er ca. 350 medlemmer af klubben i dag. 
 

Dirigenten får ordet tilbage og konstaterer, at der ikke at yderligere kommentarer, hvorefter han takker for 
god ro og orden og GF afsluttes kl. 20.15. 
 


